
FREE AT THE GERMAN JAZZ
FESTIVAL 1966
Unreleased live recordings – featuring the pioneers from the Euro-
pean New Jazz scene!

This is the third in our series of exciting jazz albums with beautiful
unreleased live recordings from the German Jazz Festival 1966! Please
check the whos's who of the European jazz scene in the tracklisting.

This 2-CD set comes in a SABA-style packaging. We had the impression
that those recordings could easily have been part of the SABA/MPS 
catalogue back in 1966 – that’s why we decided to design the cover
and booklet in the style of original 1960s SABA sleeves. The front fea-
tures original artwork by German jazz graphic icon Günther Kieser.

This album’s music will not only blow you away – it comes in perfectly
remastered top quality and is a "real must" for every serious jazz col-
lector. It truly deserves any superlative available!

Unveröffentlichte Live-Aufnahmen mit den Pionieren der euro-
päischen New Jazz-Szene!

Hier ist die dritte Folge der Serie mit aufregenden unveröffentlich-
ten Live-Aufnahmen des Deutschen Jazzfestivals 1966! Das Track-
listing liest sich wie ein “Who’s Who” der europäischen Jazzszene.

Das 2 CD-Set erscheint in einer “SABA Style”-Verpackung. Da wir
den Eindruck hatten, dass diese Aufnahmen sich anhören, als ob
sie aus dem SABA/MPS Katalog von 1966 stammen, hielten wir es
für eine gute Idee, Umschlag und Booklet im Stil der Original
1960er SABA-Covers zu gestalten. Die Titelseite ziert ein Original-
Design der deutschen Jazzgraphik-Ikone Günther Kieser.

Die Musik wird Sie nicht nur umhauen – sie wurde auch in perfek-
ter Klangqualität remastert und ist ein echtes “Muss” für jeden
ernsthaften Jazzsammler. Sie verdient wirklich jeden erdenklichen
Superlativ!

TRACKS

Dics 1 (49:25):
Manfred Schoof Quintett:

1. Roots And Collage (7:28)
2. Voices (12:04)
3. Rhythm Change (6:09)

Wolfgang Dauner Trio:
4. Tape (17:30)

Gunter Hampel Quartett:
5. Renonciation (6:14)

Disc 2 (46:39):
Dick van der Capellen Trio:

1. Peace (12:04)

Peter Brötzmann Trio:
2. Intensity (4:38)
3. Variability (6:51)

Joe Viera Quartett:
4. Ambigious Discussion (6:53)
5. River Thames (7:09)
6. Salute To Roland (Kirk) (9:04)

RECORDED
April 30, 1966, at Jahrhunderthalle & May 1, 1966 
at Volksbildungsheim, Frankfurt/Germany

NEWSLETTER Various Artists

2-CD digipac incl.20-page booklet
CDBE 625152 (BS)
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